
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2020. gada 13. oktobra 
LFF VALDES SĒDES protokols 
  



Latvijas Futbola federācijas (LFF)  
valdes sēdes protokols  
  

Rīgā    
2020. gada 13. oktobris, plkst. 12:00  
  

Piedalās: S. Kovaļovs, O. Pulks, N. Mackevičs, A. Kučinska, V. Mihaļčuka, A. Rozītis, J. Engelis 
Attālināti piedalās: V. Ļašenko, E. Latkovskis 
Protokolē: A. Uldriķis  
Sēdi vada: V. Ļašenko  
Uzaicinātās personas:  E. Pukinsks – LFF ģenerālsekretārs, A. Gaidels – LFF izpilddirektors (abi 
attālināti) 
 
Darba kārtība: 

1. LFF budžets (90 min.) U.Mālmanis 
E.Pukinsks 
I.Lagzdiņa 

2. LFF pastāvīgās un pagaidu komitejas (30 min.) V.Ļašenko 

3.  Telpu futbols (90 min.) V.Ļašenko 
A.Gaidels 

4 Labas pārvaldības komitejas lēmumi (30min.) A.Leimanis 

5. Dažādi (90 min.) 
5.1 FIFA Forward 2.0 ( pieaugušo sacensības); 
5.2 LFF org. sacensību stadionu komisija; 
5.3 LFF noliktavas modernizācija; 
5.4 Citi jautājumi; 
5.5 Nākamā LFF valdes sēde, norises laiks, datums un vieta. 

V.Ļašenko 
E.Pukinsks 
A.Kučinska 
V.Mihaļčuka 

   

 

Sēdi atklāj V. Ļašenko, secinot, ka kvorums ieradies pietiekams. Sēde tiek atklāta, izmainot darba 
kārtību. Sākumā tiks izskatīts darba kārtības 2. un 3. jautājums, bet pēc tam iepriekš noteiktajā 
kārtībā. Izmaiņas darba kārtībā tiek apstiprinātas. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.2 

2. Par LFF pastāvīgajām un pagaidu komitejām V. Ļašenko 

 
2.1. LFF valde lemj par Sieviešu komiteju. 
 
V. Ļašenko informē, ka Sieviešu komitejas priekšsēdētāja Ruta Dziļuma piedāvā uz vakanto vietu 
Sieviešu komitejā Juri Baumani. 
 
Ierosinājums: Apstiprināt Sieviešu komitejā Juri Baumani. 
 
Balsojums:  



Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A.Kučinska    
PAR 9 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J.Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

0 

 
2.1. Lēmums: Valde vienbalsīgi nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
2.2. LFF valde lemj par Infrastruktūras  komiteju. 
 
LFF valdes sēdei pievienojas Māris Peilāns. 
V. Ļašenko informē, ka Infrastruktūras komitejas priekšsēdētājs M. Peilāns piedāvā sekojošus 
Infrastruktūras komitejas kandidātus: Verneru Akimovu, Jāni Apsi, Jāni Langi, Andri Bačkuru, Uģi 
Bisenieku un Intu Dālderi. 
M. Peilāns raksturo katru kandidātu un atbild uz jautājumiem. 
M. Peilāns pamet valdes sēdi. 
Valdes locekļi iesaistās diskusijā par kandidātiem. 
 
Ierosinājums: Apstiprināt Infrastruktūras komiteju šajā sastāvā. 
 
Balsojums:  

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    
PAR 9 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

0 

 
2.2. Lēmums: Valde vienbalsīgi nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.3 

3. Telpu futbols V. Ļašenko 
A. Gaidels 

 
A. Gaidels īsumā iepazīstina ar iepriekšējā gada Latvijas telpu futbola sacensību prezentāciju, kas 
iepriekš bija izsūtīta valdes locekļiem, un ieskicē sacensību nākotni. 
LFF valdes locekļi uzdod jautājumus un iesaistās diskusijā par telpu futbola sacensību organizāciju. 
Valde pieņem informāciju zināšanai un konceptuāli atbalsta lēmumu, ka LFF rīkos telpu futbola 
sacensības. 
 
 



Darba kārtības jautājums Nr.1 

1. LFF budžets U. Mālmanis 
E. Pukinsks 
I. Lagzdiņa 

 
LFF valdei pievienojas LFF Finanšu komitejas priekšsēdētāja Ieva Lagzdiņa (attālināti) un LFF finanšu 
direktors Uģis Mālmanis. 
U. Mālmanis informē par situāciju ar 2020. gada LFF budžetu. 
I. Lagzdiņa informē par Finanšu komitejas sēdē apspriestajiem jautājumiem. 
LFF valdes locekļi uzdod jautājumus un iesaistās diskusijā. 
 
Valde pieņem informāciju zināšanai. 
 
Darba kārtības 4. jautājums tiek pārcelts uz kādu no tupmākajām sēdēm. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.5 

5. Dažādi V. Ļašenko 

 
5.1 FIFA Forward 2.0. 
 
E. Pukinsks informē, ka FIFA Forward 2.0 ietvaros (projekts Pieaugušo sacensības) ir precizēta summa 
- 115042,03 USD. 
 
Ierosinājums: Apstiprināt šādas izmaiņas FIFA Forward 2.0 ietvaros. 
 
Balsojums: 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    
PAR 9 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

0 

 
Lēmums: Valde vienbalsīgi nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
5.2 LFF org. sacensību stadionu komisija. 
 
A. Gaidels informē par situāciju, kā tiek apstiprināti un izvēlēti stadioni spēļu rīkošanai. Viņš ierosina 
izveidot komisiju, lai darbs pie stadionu kategorizācijas būtu efektīvāks. 
 

Ierosinājums: Balsot par Artūra Saļņikova (komisijas priekšsēdētājs), Haralda Gudermaņa, Sergeja 
Glaskova, Denisa Bezuščonoka un Maksima Raspopova iekļaušanu LFF organizēto sacensību stadionu 
komisijā. 
 



Balsojums: 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    
PAR 9 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

0 

 
Lēmums: Valde vienbalsīgi nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
E. Latkovskis pamet valdes sēdi. 
 
5.3. LFF noliktavas modernizācija. 
 
A. Kučinska informē par LFF noliktavas pašreizējo darbību. 
LFF valdes locekļi uzdod jautājumus LFF administrācijai un iesaistās diskusijā. 
LFF valde uztic A. Kučinskai līdz nākamajai sēdei sagatavot ziņojumu par LFF noliktavas sistēmas 
modernizāciju. 
 
5.4. Citi jautājumi. 
 
V. Mihaļčuka informē par darba tikšanos ar valdes locekļiem un sadalītiem atbildības segmentiem 
organizācijas attīstībā, kā arī aktualizē jautājumus par LFF iekšējiem procesiem. 
LFF valde apspriež Bērnudārzu programmas īstenošanu. 
N. Mackevičs aktualizē jautājumu par kārtību, kādā tiks atmaksāti 50% no dalības maksas Latvijas 
čempionāta 3. līgas klubiem. 
 
Nākamā LFF valdes sēde notiks 2020. gada 3. novembrī plkst. 11:00. 
 
Valdes sēde tiek slēgta plkst. 15:30. 
 
LFF prezidents V. Ļašenko ___________________ 
 
 
LFF viceprezidents O. Pulks ___________________________ 
 
 
LFF viceprezidents S. Kovaļovs ___________________ 
 


